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متن پرسش

سلام علیکم :خیلی از افراد هستند که چندین سال است سیر تالیفات شما را در دست گرفته اند و ادعا

میکنند که با مطالعه منظم این کتب قلب میگیرند آیا خروجی دیگری مد نظر شماهست ؟لازم به ذکر

است این افراد از مباحث استدلالی شدیدا گریزانند به نظر شما چگونه میتوان فهمید که دیگر به ساحل

رسیده ایم و باید از مرکب عقل پیاده شویم نطر قرآن در این رابطه چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیکم السلام: بنده هرگز خودم چنین نمیکنم که از مباحث استدلالی و عقلی فاصله

بگیرم و معتقدم عقل به حقایق عالم بالا اشاره میکند و شریعت الهی راه رسیدن و انس قلب با آن

حقایق را نشان میدهد. پس هیچوقت نباید از مرکب عقل پیاده شد بلکه نباید تنها به مفهوم حقایق

بسنده کرد. استدلال عقلی راه را نشان میدهد و چیزی نیست که انسان از آن گریزان باشد. موفق

باشید


